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Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

dotyczy: Montażu progów zwalniających na ul. Struga. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w imieniu mieszkańców i Rady Dzielnicy Konstantynów, zwracam się z uprzejmą 
prośbą o rozważenie możliwości montażu dwóch progów zwalniających na ul. Struga. 
Pragnę dodać, że ulica osiedlowa stała się trasą szybkiego ruchu, a właściwie ulicą 
przelotową do ulicy Bohaterów Monte Casino i dalej w kierunku Kraśnika lub do 
obwodnicy. Chciałabym nadmienić, że przy ulicy znajduje się Liceum nr 9 i Przedszkole 
Integracyjne co tym bardziej powinno ograniczyć szybkość poruszających się aut. 
Dodatkowym argumentem jest fakt, że znak ograniczenia prędkości do 30 km na godzinę, 
ustawiony przy wjeździe ulicy Struga nie jest przestrzegany przez kierowców 
poruszających się ulicą. Notoryczne przekraczanie prędkości może doprowadzić do utraty 
zdrowia, stanowi też realne zagrożenie dla życia przechodniów. 

W związku z powyższym, bardzo proszę Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie 
mojej prośby, której realizacja przyczyni się do zwiększenia bezpieczeństwana na naszej 
ulicy. 

Do wiadomości: 
Rada Dzielnicy Konstantynów 


